
Zapisnik
s 5. sjednice Upravnog vijeda Instituta za oceanografiju i ribarstvo

odrZane 21. srpnja 2021. godine u Institutu

Prisutni ilanovi: 1. mr.sc. Goran Kolarii, predsjednik UV
2. prof. dr.sc. Ozren Pola5ek, dlan UV
3. dr. sc. Leon Grubi5i6, dlan UV
4. doc. dr.sc. Damir Kovadii, dlan UV- putem skypa

Ispriiani ilanovi: dr. sc. Mladen Solic, dlan UV

Ostali prisutni: - dr. sc. Nedo Vrgod, ravnatelj Instituta
- Mirjana Drlje, dipl. iur., glavna tajnica Instituta
- Josip Poljak, dipl. oec., financijsko-radunovodstveni savjetnik

Instituta, -na todki 3.

Predsjednik Upravnog vijeia mr. sc. Goran Kolari6 otvorio je sjednicu Upravnog vijeca u 1 1:00
sati, pozdravio sve prisutne te utvrdio postojanje kvoruma.

Upravno vijece usvojilo je sljede6i

Dnevni red

1. Usvajanje Zapisnika s 4. sjednice Upravnog vijeca od 5. srpnja 2021 .

2. Izvje5ce ravnatelja o radu Instituta

3. Rebalans financijskog plana 2a2021. godinu

4. Razno

Ad r)

Upravno vijece usvojilo je Zapisnik s 4. sjednice Upravnog vijeda od 5. srpnja 2021.

Ad 2)

Ravnatelj Instituta dr.sc. Nedo Vrgod podnio je usmeno izvjeSde o radu Instituta za razdoblje
od 12. svibnja 2021. do ove sjednice Upravnog vijeia.

Uvodno je naveo da je ovo zadnja sjednica ovog saziva Vijeia na kojoj sudjeluje kao ravnatelj
Instituta obzirom da je izabrana ravnateljica kojoj mandat zapodinje 23. srpnja. Istaknuo je da
je u navedenom razdoblju sa Instituta oti5aojedan znanstveni savjetnik u trajnom zvanju dr.sc.
Vilibii, jedan zaposlenik u KnjiZnici i izdavaStvu je umirovljen, a zaposlena su 2 doktoranda
na projekte HRZZ,jedan poslijedoktorand i domar. Na vi5a radna mjesta napredovala su dva
znanstvenika.

Provedba i naplata po projektima tede po planu. Vecina Inerreg projekata zavrlava u jesen ili
krajem godine. Institut je dobio projekt Kartiranja morskih stani5ta, a u pripremi je serija
projekata iz Operativnog programa Pomorstvo i ribarstvo. Sto se tide terenskih istraZivanja u
tijeku je monitoring kocarski (MEDITS), a planiraju se: monitoring po Direktivi o vodama i
Direktivi o morskoj strategiji, teren Hrvatske vode u kolovozu te MEDIAS u rujnu. Yezano uz



programsko financiranje naveo je daje Institut proSle godine dobio 3.740 000,00 kuna, a zaovlu

godinu je dobivena prva rata od 365 000,00 kuna, a druga od 830 000 kuna. Zapo(sti su radovi

na projektu nadogradnj e tzv. ,,Zvonari6eve ku6e".

planira se javna nabava dronova u procijenjenoj vrijednosti 4 300 000.00 kuna. te se predlaZe

rebalans Financijskog plana 2a2021. godinu.

Dvije presude povodom tuLbi za uve6enje place 6%o su pravomo6ne, u iznosima od l0 000.00

i 19 000,00 kuna plus kamate. Poslan je upit MZO, te se deka uputa o postupanju.

Problem parkiranja zaposlenika rjeSava se u pregovorima sa nadleZnim sluZbama Grada. te je

za sada dogovoreno parkiranje 50 automobila.

U Institutu nema zaraLenih zaposlenika Sars-Cov2 virusom, svi su se vratili na posao uz

pridriav anje epidemiolo Skih mj era.

Inspekcijskim pregledom Ludke kapetanije utvrdeno je o5te6enje glave lukobrana uslijed

valova i elementarnih nepogoda te se zaZupanijom dogovara rjeSavanje ovog problema.

Kolektivni godi5nji odmor zaposlenika odreden je u razdoblju od 26. srpnja do 13. kolovoza, s

tim da nuZne sluZbe rade.

Upravno vije6e primilo je na znanje izvjeSde ravnatelja.

Ad 3)

Ravnatelj Instituta prezentirao je glavne stavke Rebalansa financijskog plana za202l.

godinu.

Naveo je da se stavka s najve6im indeksom pove6anja na prihodovnoj strani - Prihodi od

prodaje imovine odnosi na otkup stanova stanara sa stanarskim pravom. Na rashodovnoj strani,

itavta SluZbena, radna i zaStitna odje6a odnosi se na odje6u za potrebe projekata monitoringa

(promatradi na ribarskim brodovima), stavka Zakupnine i najamnine na plovila za potrebe

istraZivanja (talijanski brod i ribarski brodovi zaznanstvene svrhe).

Na upite dlanova Upravnog vijeca odgovorio je gospodin Poljak. Pojasnio je da se stavka 3232

Usluge odr1avanja odnosi vecinom na zgradt Instituta, stavka 3239 Ostale usluge na ugovore

s ribarima, Alfa Atest i Plovput i slidne, stavka 369- Prijenos izmedu pror. korisnika na isplate

dlanovima konzorcija u RC more, a stavka Donacije i ostali rashodi na nadin prijenosa sredstava

dlanovima konzorcija projekta Interreg. Najve6e pove6anje Indeksa je na kontt 4- Izdaci za

nabavu imovine, a donosi se na nabavu instrumenata i opreme za potrebe projekata.

Clanovi Upravnog vijeca prihvatili su obrazloZenja Rebalansa te suglasno zakljudili daje stavke

na kontima 3232,3239 i 4 potrebno dodatno raztaditi.

Upravno vije6e donijelo je

Odluku

usvaja se Rebalans financijskog plana za202l' godinu.

NalaZe se Sefu radunovodstvu dostaviti Upravnom vije6u Rebalans financijskog plana sa

razradenim kontima 3232,3239 i 4.

Ad 4)

Predsjednik Upravnog vije6a zahvalio je u ime Upravnog vije6a ravnatelju Instituta dr.sc. Nedi

VrgoSu na suradnji. Iitaknuo je da moZe biti ponosan na odradenu dionicu posla, te posebno



istaknuo dobru financijsku situaciju lnstituta. Dr.sc. Vrgod zahvalioie predsjedniku i dlanovima
Upravnog vijeca te poZelio puno uspjeha u bududem radu.

Sjednica je zakljudena u l2:30 sati.

Zapisnik vodila:

Mirjana Drlje, dipl. iur.

U Splitu, 21. 7 . 2021.

Broj:50117121

Predsjednilg,


